
Pred 10. kongresom ZSMS

Mladi ne marajo
fraz

Z ' Z iztekom dopustov in počitnic vstopajo
mladi v zadnje obdobje aktivnosti pred X.
kongresom Zveze socialistične mladine Slo-
venije, ki bo med 12. in 15. oktobrom v Novi
Gorici. Obdobje javne razprave o gradivu za
kongres (poročilo, resolucija, statut) je so-
vpadalo z obdobjem dopustov in počitnic. To
je bistveno otežilo, nikakor pa ne tudi one-
mogočilo javne razprave. Le-ta je do sedaj
potekala predvsem v okviru OO ZSMS v de-
lovnih organizacijah in krajevnih skupnostih
(predvsem v zadnjem času).

Prav tako so o gradivu spregovorili na
vseh mladinskih delovnih akcijah, kjer so
sodelovale šišenske brigade. Aktivno pa so se
v javno razpravo vključili v oraanih OK
ZSMS, kjer so se člani predsedstva OK ZSMS
in delegati za kongres veokrat sestali, raz-
pravljali in izoblikovali stališča do gradiva.
Preostane nam še področje izobraževanja
(šole, vrtci, domovi) in seznanitev ostalih
družbeno-političnih organizacij v osnovnih
sredinah in občini.

Stališča in mnenja, ki so se izoblikovala
o gradivu, so enotna v naslednjem:

— gradivo prikazuje dejavnost v ZSMS
od zadnjega kongresa ZSMŠ 1974. leta objek-
tivno, žal pa je v gradivu vse preveč splosno
zinanih dejstev. Mlade v 0 0 ZSMS moti pre-
obsežnost in nepotrebno »politično« izrazo-
slovje, kar bistveno ovira razumljivost in za-
nimanje za gradivo. Konkretne pripombe so
se nanašale predvsem na preslabo opredeli-
tev problemov mladih v združenem delu, sq-
cialnem standardu in delovanju koordinacij-
skih svetov ter krajevnih svetov. Za resolu-
cijo menijo, da je premalo jedrnata in kon-
•kretna kot pripomoček in napotilo za delo
mladih v ZSMS od 0 0 ZSMS do RK ZSMS
za naslednja štiri leta. Mnogo pripomb pa je
bilo izraženih na osnutek statuta ZSMS. Vse
to pa ikaže, da so se mladi, kljub neugodnemu
času, odzvali in sodelujejo v javni razpravi
o gradivu za »njihov« kongres. Do saraega
kongresa pa se bo zvrstila še vrsta dmžbeno-
političnih, kulturnih ter športnih prireditev
v osnovnih sredinah ZSMS in DO in občini, s
katerimi bodo mladi skušali čim aktivneje
zabeležiti pomen X. kongresa ZSMS.

Tomaž Šavnik

OBISK BRIGADIRJEV
Center za mladinske delovne akcije pri

OK ZSMS Ljubljana-Šiška je organiziral
obisk brigade »Staneta Kosca« na MDA »Br-
kini 78«. Brigado so obiskali predsednik in
sekretar OK ZSMS, predsednik centra za
MDA in dva predstavnika delovne organiza-
cije Pivovarne Union (zaradi prispevkov in
pomoči našim brigadam v tem letu).

18. in 19. avgusta pa je delegacija OK
ZSMS obiskala brigadi »Milan Mravlje« in
»Matija Gubec« (skupaj Šiška in Trnje —
Zagreb). Po ogledu naselja in trase je imela
delegacija razgovore z vodstvom in brigadirji
obeh brigad ter štabom akcije.

Konference mladih iz krajevnih
skupnosti

Delo in vpliv
Osnovne organizacije ZSMS v krajevnih

skupnostih so v mesecu aprilu in maju iz-
vedle programskcHvolilne konference in se
tako začele pripravljati na X. kongres ZSMS,
ki bo od 12. do 14. oktobra 1978 v Novi Gorici.
Na konferencah so mladinci ocenili delo v
preteklem obdobju med dvema kongresoma
in ugotovili, da so kljub nekaterim poraanjk-
Ijivostim dosegli vidne uspehe.

Čeprav smo gradivo za javno razpravo
dobili nekoliko pozno, saj poteka razprava v
času oddihov, pa so nekatere razprave poka-
zale, da znamo mladi kritično oceniti svoje
delo in z novimi programskimi usmeritvami
smo si zadali naloge, da le-te v prihodnje od-
pravimo iz dela naših organizacij.

Zelo pomembno je, med drugim, da v pri-
hodnje presežemo zaprtost in forumsko delo
osnovnih organizacij. Ne smemo dopuščati,
da mladi stojijo ob strani, ampak se moramo
boriti za njihovo vključevanje na široki plat-
formi programa ZSMS in njenih kolektivnih
članov. Temu ustrezno moramo prilagoditi
oblike in metode dela, našo organiziranost,
predvsem pa zagotavljati vsebinsko izvajanje.
Prizadevati si moramo za prijateljske in to-
variške medsebojfie odnose, tako zagotav.ljati
množičnost in enotnost naše organizacije.

Zavedamo se, da bo drugi del razprave
stekel v jesenskih mesecih, y času pred in
po kongresu slovenske mladine. Navedenim
vprašanjem bi morali posvetiti izjemno po-
zornost in na podlagi izmenjave stališč spre-
jeti jasne zaključke in napotila za nadaljnje
delo. Verjetno bo potrebno znotraj KK SZDL
in krajevne skupnosti same urediti tudi pro-
storske in finančne možnosti za delo ZSMS
v celoti, zavedati pa se moramo, da bomo le
z delom in družbenopolitičnim angažiranjem
čimvečjega števila mladih bistveno vplivali
na reševanje teh problemov.
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